
Geachte heer Opstelten, 

 

In de regeling van werkzaamheden van 20 januari 2015 is u verzocht om een brief over 

matchfixing. Hiertoe zijn aanvullende vragen geïnventariseerd. Namens de fracties van de PvdA, SP 

en de ChristenUnie verzoek ik u de hierna volgende vragen tevens in die brief te beantwoorden: 

 

PvdA-fractie 

1. Kunt u exact aangeven op welke manier het lopend onderzoek naar matchfixing, fraude en 

witwasserij is ingericht en welke partijen u (ook voorafgaand aan het onderzoek) hierin 

hebt betrokken? 

2. Waarom is er geen contact gezocht met de Duitse autoriteiten over de inhoud van de 

zogenaamde ‘Bochum-tape’ die bestaat uit informatie over eventueel gefixede wedstrijden 

in de Nederlandse voetbalcompetitie 2009/2009?  

3. Welke bevoegdheden heeft de zogenoemde taskforce matchfixing en werkt deze taskforce 

ook samen met sportbonden, EUFA, FIFA, Europol en Interpol? 

4. Hoe kan het dat het dossier matchfixing geen prioriteit had bij het openbaar ministerie 

(OM) en verschillende media binnen 1 jaar wel onthullingen kunnen doen over matchfixing 

binnen de sport, in het bijzonder bij het betaald voetbal? 

5. Staat u, naast het lopende onderzoek, open voor een clementieregeling voor personen die 

betrokken waren bij matchfixing en daar informatie over willen delen? 

6. Bent u bereid een gespecialiseerde eenheid in te richten bij de politie of het OM ter 

bestrijding van matchfixing, fraude en witwasserij binnen de sport?  

7. Deelt u de mening dat er een internationale anti-matchfixingorganisatie moet worden 

opgericht naar model van de anti-dopingorganisatie WADA? Bent u bereid zich hiervoor 

sterk te maken in internationaal en Europees verband, gezamenlijk met de ministers van 

Buitenlandse Zaken en van Volksgezondheid, Welzijn en Sport? 

 

 

SP-fractie 

1. Wat is uw reactie op de recente onthullingen in de Volkskrant over vermeende matchfixing 

tussen wedstrijden van Willem II met respectievelijk Ajax en Feyenoord? 

2. Was u al eerder op de hoogte van de betreffende ‘gefixte’ wedstrijden of bent u door de 

publicaties verrast? Kunt u uw antwoord toelichten? 

3. Hoe oordeelt u over deze zaak, ook gekeken naar het eerder verschenen rapport waarin 

gemeld werd dat matchfixing maar op beperkte schaal zou voorkomen? Bent u bereid 

opnieuw onderzoek in te stellen naar de omvang van matchfixing in Nederland? 

4. Gaat u (extra) maatregelen treffen om matchfixing in Nederland te onderzoeken en 

matchfixing tegen te gaan waar dat gesignaleerd wordt met betrekking tot meerdere 

sporten? Zo ja, welke maatregelen gaat u nemen? Zo nee, waarom niet? 

5. Op welke wijzen kan matchfixing aan het licht komen? Hoe vindt signalering plaats? Zijn er 

naar uw mening mogelijkheden tot verbetering? 

6. Ziet u mogelijkheden de opsporing te verbeteren? Hoeveel capaciteit is hiervoor momenteel 

beschikbaar? 

7. Welke gevolgen hebben deze recente onthullingen, alsook de al bekende bedreigingen van 

matchfixing voor de sport, voor de nieuwe Kansspelwet? 

 

 

ChristenUnie-fractie 

1. Wordt in kaart gebracht hoe dit heeft kunnen gebeuren zonder dat iemand alarm sloeg? 

2. Waar is informatie over risicospelers en –clubs bekend en hoe wordt dit gedeeld? Hoe is dat 

in dit specifieke geval gelopen? 

3. Op welke manier moet het voornemen tot liberalisering van internetgokken worden 

geëvalueerd, gezien de omvang van het probleem van matchfixing? 

Op welke manier worden in het nieuwe wetsvoorstel extra waarborgen ingebouwd tegen 

matchfixing? 


